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وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه با شرکت های 
گران فروش بلیت هواپیما تعارف نداریم، گفت: اگر 
شرکت های هواپیمایی سیاست هایی که گذاشته 
شــده را رعایت نکنند، تا لغو مجوز، مقابل آن ها 

می ایستم.
مهرداد بذرپاش در آیین بهره برداری از هشت پروژه در فرودگاه 
مهرآباد اظهار کرد: صنعت هوانوردی مســافری یعنی قیمت، 
فناوری، فــروش، خرید، کنترل موجودی. وقتی درباره صنعت 
هوایی حرف می زنیم این نیست که بگوییم هواپیما آوردیم یا 
می آوردیم. باید مدیریت صنعت را انجام دهیم که از مدیریت فنی 
خیلی بالاتر است. اگر نگاه ما به صنعت ناقص باشد یک جاهایی 
از صنعت می لنگد.وی با بیان اینکه مردم به عنوان مشتریان اصلی 
صنعت به میزان خدمات توجه می کنند و فعالیت ها و خدمات 
پشت صحنه را کمتر مورد توجه قرار می دهند، افزود: تصور مردم 
از صنعت هوایی، جزئی از صنعت اســت و می تواند بازدارنده و 
پیش برنده باشد. ما در استفاده از حمل ونقل هوایی چند گیر داریم 
که یکی از آنها تحریم هاست. با این وجود اتفاقات خوبی طی 

سال های اخیر روی داده است.
وزیر راه و شهرسازی خاطرنشان کردی ما محکوم به توسعه 
ناوگان هستیم چرا که یکی از مشکلات امروز حمل ونقل هوایی 

ناترازی عرصه و تقاضاست. این وظیفه ما است که مشکل را 
رفع کنیم و به تقاضاها پاسخ دهیم. ما نمی توانیم به مردم بگوییم 
تحریم هستیم و باید مشکلات را مدیریت کنیم. البته در حوزه 
توسعه ناوگان محدودیت اطلاع رسانی داریم تا واردات ضربه 
نخورد.بذرپاش با اشاره به ضرورت توسعه ناوگان هوایی اظهار 
کرد: از تمام شــرکت های هواپیمایی می خواهیم هر کدام که 
امکان دارند واردات هواپیما را انجام دهند. برای توسعه ناوگان 
هوایی از منابع وزارت راه و شهرســازی و تهاتر نفتی استفاده 
می کنیم؛ حتی اگر لازم باشد برای این کار مجوز هم می گیریم. 
یکی از اصلی ترین برنامه های وزارت راه و شهرســازی توسعه 

ناوگان اســت و هر مجوزی که لازم باشد برای این کار صادر 
خواهد شد.وی با بیان اینکه بلیت هواپیما بهانه رابطه صنعت با 
مردم است، گفت: مردم بلیت را از ایرلاین می خرند اما پشتیبان 
شــرکت، فرودگاه است. من پشت شــرکت ها هستم اما اگر 
شرکت های هواپیمایی سیاست هایی که گذاشته شده را رعایت 
نکنند، تا لغو مجوز مقابل آن ها می ایستم. با کسی تعارف نداریم، 

با لغو مجوز یک ایرلاین هیچ اتفاقی رخ نمی دهد.
وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: شرکت هواپیمایی که خودش 
صاحب همه اختیارات نیســت، مگر می توان ایرلاین را بدون 
خدمات هواپیمایی و فرودگاهی و غیره تصور کرد؟ دولت سیاستی 

دارد، همان طور که در پروازهای خارجی اجازه آزادی عمل دادیم 
در پروازهای داخلی هم کمک می کنیم تا رضایت مندی مردم 
محقق شود. همین الان امکان صدور مجوز برای 20 شرکت 
هواپیمایــی داریم، اما اگر یک ایرلایــن در کترینگ خدمات 

نامناسب دهد، کل خدمات صنعت هوایی زیر سوال می رود.
بذرپاش با اشــاره به پرداخت یارانه ســوخت به شرکت های 

هواپیمایی گفت: وقتی سوخت لیتری 600 تومانی می دهیم یعنی 
رایگان، در این حوزه برخی بخش های دولت ملاحظاتی دارند 
ولی به احترام نظر ما در موضوع نرخ سوخت هواپیما اقداماتی 
نکرده اند. در موضوع نرخ بلیت، بخش اعظم شرکت ها با ما همراه 
هستند و فقط دو تا سه شرکت کم کاری می کنند، قطعا صرفه و 

صلاح شرکت ها، مردم و کشور باید توامان رعایت شود.

خط ونشان وزیر راه برای متخلفان:

مجوز ایرلاین های 
گران فروش را لغو می کنم

خبر

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: در حوزه ایمنی کار 
تلاش های زیادی انجام شده و در جوار کارگاه های بزرگ 
خانه های بهداشت کار و درمانی تعبیه شده است، اما همه 
در کاهش حوادث ناشی از کار مسئولیت داریم و باید تلاش 

کنیم تا میزان ایمنی در کار را افزایش دهیم.
»صولت مرتضوی« دیروز )سه شنبه( در همایش تبیین قرارگاه آموزش 
ایمنی کار و توانمندسازی کارفرماهای کارگاه های زیر 10 نفر، اظهار کرد: 
کســانی که گذشته و قبل از انقلاب به را به یاد دارند به نیکی می توانند 
تاریخ شفاهی قبل و بعد از پیروزی انقلاب اسلامی باشند. در دهه 40 و 50 
در تمام مناطق محروم و مراکز برخی از استان های کشور از کارشناسان 
و پزشــکان اعزامی از کشور هند و پاکستان استفاده می کردیم اما امروز 
دغدغه ما این است که جمعی از متخصصین ما در حال مهاجرت هستند.

وی افزود: انقلاب اسلامی منشأ خدمات بزرگی است و مهم ترین خدمت 
آن خدمت به بشریت بود. یکی از دغدغه های ما سفره مردم است و دولت 
ســیزدهم از همان روزهای ابتدایی تلاش کرد که بتواند با مهار تورم و 
افزایش حقوق و مزایا مشکلاتی را رفع کند. هنوز مشکلاتی وجود دارد که 

آن هم به دلیل تحریم های ظالمانه است.
مرتضوی گفت: این همایش مبارک تحت عنوان همایش ایمنی کار 
و آموزش و بهداشــت کار است. مولای ما در نهج البلاغه مردم را به سه 
امر سفارش می کند. نخست پرهیزکاری، دوم تقوای الهی و سوم نظم در 
امور که بسیار در حوزه ایمنی کار اهمیت دارد و باید مبنا و ملاک عمل 

قرار بگیرد.
وزیر کار گفت: اگر در امور ما نظم وجود داشته باشد قطعاً نظم مکمل 
و مقوم ایمنــی خواهد بود. بعضی وقت ها بی نظمی ها، بی برنامگی ها و 
کم دقتی ها مشکلاتی را رقم می زند. مدتی قبل حادثه ای در معدن طزره 
رخ داد که 6 نفر از عزیزان ما فوت کردند. بی دقتی در ایمنی و بهداشت 
منجر به این حادثه تلخ شد. در بازدید دیگر چند توانخواه و مددجوی قطع 
نخاع حضور داشتند که در نتیجه ایمن نبودن فضای کار به آنجا رسیده 

بودند.
وی بیان کرد: نگاهی به میزان تلفات جاده ای انداختم. در سال نزدیک 
به 20 هزار نفر تلفات داشــتیم که این زیبنده ما نیست. اگر دقت فردی 
می توان از مشکلات زیادی جلوگیری کرد. اگر تحلیل محتوایی بر تلفات 
جاده ای انجام شــود و می گویند عمدتاً در 30 کیلومتری ورود به شهر و 
 کلان شــهرها صورت می گیرد که دلیل آن را می توان در خستگی افراد 

جستجو کرد.
مرتضوی تصریح کرد: پیشگیری از عصبانیت و فرونشاندن خشم از بروز 
حادثه جلوگیری می کند. تمام این ها آموزه های دینی ما هستند. سازمان 
جهانی کار بخشــی از مقررات را وضع کرده و ما موظف به رعایت آن 
هستیم، اما باید بگویم »سال ها دل طلب جام جم از ما می کرد، آنچه خود 
داشت ز بیگانه تمنا می کرد«؛ سراسر آموزه های دینی ما پر از آموزه های 

بهداشت و پرهیز از خسارات کاری است.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی تاکید کرد: باید در ایمنی کار مجهز شد. 
همه مجاهدت هایی که در این حوزه بهداشت شغلی رخ داده است را ارج 
می نهم و به تمام کارفرماها و کارگاه ها توصیه می کنم که از کار و کارگر 

مراقبت کنند.

وی خاطرنشان کرد: همکاران ما در معاونت رابط کار با اقدامات خوبی 
که در کارگاه های بزرگ و کوچک میزان خسارات کارگاهی را به شکل 
چشــم گیری کاهش دادند. اما یک مخاطره نیز زیاد است و باید به آن 

توجه شود.
مرتضوی افزود: به همکارانم در مراکز استان ها اکیداً توصیه می کنم که 
یکی از مهم ترین رسالت های آن ها با منظور استحکام و ایمنی در کار است. 
ایمنی فردی و اجتماعی است گاهی یک جرقه در باروت هم فرد را فدا 

می کند هم جمع را. توجه به استحکام تولید نیز از دیگر موارد مهم است.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: برخی به کمبود نیروی انسانی اشاره 
کردند که من این رو می پذیرم و آن را جبران می کنیم. اما در زمینه آموزش 
از مراکزی که از سازمان فنی و حرفه ای کشور مجوز دارند کمک بگیرند.

وی گفــت: در این مدت در حوزه ایمنی کار تلاش های زیادی صورت 
گرفته است و بسیار خوشحال هســتیم که در جوار کارگاه های بزرگ 
خانه های بهداشت کار و درمانی تعبیه شده است. اما بدانید که از من به 
عنوان وزیر تا دیگر همکاران من در مقابل یک حادثه نیز مسئول هستیم و 
تمام تلاش خود را به کار می گیریم تا میزان ایمنی در کار را افزایش دهیم 

و از حوادث پیشگیری کنیم.
همایش تبیین قرارگاه آموزش ایمنی و توانمندســازی کارفرمایان زیر 
10نفر به منظور کمک به ارتقای سطح ایمنی و بهداشت شغلی با حضور 
»سیدصولت مرتضوی« وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، معاونین وزیر، 
مدیران ســتادی، کارفرمایان، نمایندگان تشکل های کارگری و ارتباط 
ویدئوکنفرانسی با ادارات کل استانی به همت مرکز تحقیقات و تعلیمات 
حفاظت فنی و بهداشــت کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و کانون 

عالی کارفرمایی ایران در مجتمع فرهنگی تلاش آغاز شد.
در این مراسم قرارگاه آموزش ایمنی و توانمندسازی کارفرمایان زیر 10نفر 
به صورت همزمان در سراسر کشور به همت مرکز تحقیقات و تعلیمات 
حفاظت فنی و بهداشــت کار با حضور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

آغاز به کار کرد.
مقاوله نامه ایمنی و بهداشت شغلی شماره 155، آخرین مقاوله نامه سازمان 
بین المللی کار است که جمهوری اسلامی ایران به آن پیوسته و از هجدهم 
بهمن ماه 1402 توسط وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی اجرایی خواهد 

شد.
در این مقاوله نامه و سند الحاقی آن، به آموزش و آگاه سازی کارفرمایان 
نسبت به اهمیت رعایت اصول ایمنی کار تاکید شده و مسئولیت ایشان در 

زمینه پیشگیری از حوادث و بیماری های شغلی تبیین شده است.

معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت که با افتتاح 135 پروژه شیلاتی با 
اعتبار هفت هزار میلیارد تومــان و ارزآوری حدود 196 هزار دلاری در 

هفته دولت، تولید آبزیان 11 هزار و 510 تن افزایش می یابد.
»سید حسین حسینی« درباره وضعیت تولید آبزیان در سال جاری، با اشاره به افتتاح 
طرح ها و پروژه ها در دهه مبارک فجر افزود: این تعداد پروژه در 25 استان کشور اجرایی 

شده که برای 2 هزارو 683 نفر به صورت مستقیم اشتغال ایجاد خواهد کرد.
رییس سازمان شیلات ایران اضافه کرد: همچنین در هفته دولت سال 1402 تعداد 
154 پروژه شیلاتی در 20 استان کشور با سرمایه گذاری 2هزار و 500 میلیارد تومان و 
ارزآوری حدود 874 هزار دلار راه اندازی شد که با اشتغال زایی برای یک هزار و 800نفر، 

میزان تولید را 16 هزارو 800 تن افزایش داد.
وی درباره افزایش تولید آبزیان گفت: کل تولیدات شیلاتی در سال 1401 بیش از 
یک میلیون و 352 هزار تن بوده که از این میزان 601 هزار تن مربوط به بخش آبزی 

پروری و 751 هزار تن مربوط به صید است.
به گفته حسینی، میزان اشتغال در زیربخش شیلات 249 هزار نفر است که نزدیک به 

136هزار نفر در بخش صید و 113 هزار نفر در حوزه آبزی پروری اشتغال دارند.
رییس سازمان شیلات ایران گفت: طبق آمارها متوسط سرانه عرضه آبزیان در کشور 
حدود 14.1 کیلوگرم است که میزان گرم پروتئین مصرفی آبزیان در سبد روزانه خانوار 

7.14 گرم در روز محاسبه شده است.
وی ادامه داد: افزایش سرمایه گذاری در حوزه فعالیت های شیلاتی از حدود 2هزار و 
200 میلیارد تومان در ســال 1400 به بیش از 11 هزار و 800 میلیارد تومان در سال 
1401 )رشد 440 درصدی( رسیده است که بر اساس برنامه های توسعه ای تعریف 
شــده در افق برنامه هفتم توسعه، حدود 85 هزار میلیارد تومان تسهیلات کم بهره 

مورد نیاز است.
حســینی با اشــار به برخی آمارها در بخش صید و صیادی، گفت: توسعه صید در 
آب های غرب اقیانوس هند با تولید 194 هزار تن و تعداد 800 شناور صیادی با پرچم 

جمهوری اسلامی ایران در حال انجام است.
وی به پرداخت حق عضویت معوق IOTC پس از 16 سال اشاره کرد و افزود: در 
دولت سیزدهم افزون بر 2 میلیون دلار پرداخت برای تثبیت فعالیت در اقیانوس هند 

انجام شده است.
این مقام مســوول با بیان اینکه در دولت سیزدهم واگذاری مدیریت و بهره برداری 
46بندر صیادی از 70 بندر صیادی به اتحادیه های صیادی انجام شــده است، اظهار 
داشت: مشارکت جامعه صیادی شمال و جنوب کشور در اجرای پروژه های پرورش 

ماهی در دریا )قفس( در اولویت قرار دارد.
معاون وزیر جهاد کشاورزی درباره آبزی پروری گفت: افزایش سهم آبزی پروری از 
کل تولیدات شیلاتی در دهه های گذشته منجر شد ایران رتبه نخست تولید ماهی قزل 

آلا در جهان را کسب کند.
وی اضافه کرد: همچنین در این بخش ایجاد چهار مرکز تکثیر ماهیان دریایی توسط 
بخش خصوصی، اجرای مگا پروژه های شیلاتی در قالب سه شرکت بخش خصوصی 
در راســتای پرورش ماهی در دریا )قفس(، همکاری و مشارکت بنیاد برکت در قالب 
تفاهم نامه مشترک برای توسعه فعالیت های آبزی پروری خرد و دو منظوره با پیش 

بینی اعتباری بیش از پنج هزار میلیارد تومان نیز اجرا شده است.
حسینی درباره بازسازی ذخایر آبزیان گفت: تولید و رهاسازی بیش از 370 میلیون 
قطعه از انواع آبزیــان )ماهی و میگو( در دریای خزر، خلیج فارس و دریای عمان در 
ســال 1401، نصب و استقرار بیش از پنج هزار سازه بتنی زیستگاه مصنوعی در دریا 
)استان های جنوبی کشور( در سال های 1400 و 1401 )معادل 50 درصد سازه های 
استقرار یافته تا کنون(، خوداتکایی در تولیدات آبزیان، خود اتکایی 85 درصدی تجهیزات 
پرورش ماهی در دریا )قفس( و درخواست ممنوعیت واردات بصورت رسمی از مراجع 
قانونی، خود اتکایی 100 درصدی در تولید خوراک میگوی پرورشــی )به جز غذای 
لاروی میگو که کمتر از یک درصد است(، خود اتکایی بیش از 70 درصدی در تولید 
تخم چشم زده ماهی قزل آلا و کاهش وابستگی با تولید 323 میلیون قطعه در داخل 

و واردات به میزان139 میلیون قطعه انجام شده است.
وی اضافه کرد: همچنین ارزان سازی آبزیان و محصولات شیلاتی، تسهیل گری در 
واردات نهاده هایی که در کشور تولید نمی شوند و یا کمبود تولید داریم، تسهیل گری در 
واردات تون ماهیان، واردات هدفمند، مدیریت هزینه تولید و عرضه با توسعه زنجیره های 
ارزش محصولات شیلاتی، انعقاد تفاهم نامه با سازمان شهرداری ها و دهیاری دها، 
عرضه مستقیم و توسعه بازارهای تخصصی با استفاده از تفاهم نامه مذکور، توسعه 

فرهنگ آبزی مصرفی نیز مدنظر قرار گرفته است.
رییس ســازمان شیلات ایران تصریح کرد: ســازمان شیلات در دولت سیزدهم با 
برگزاری بزرگ ترین نمایشــگاه بین المللی و صنایع وابسته و ثبت در تقویم جهانی 
نمایشگاه ها برای حرکت به سمت ایجاد قطب نمایشگاهی در منطقه، برگزاری بیش 
از 20 جشــنواره استانی طبخ آبزیان در راستای ترویج فرهنگ آبزی مصرفی و رواج 
محصولات فرآوری شده آبزیان در منوی رستوران های درون و بین شهری به ویژه 

کوبیده ماهی در استان قم اقدامات موثری را انجام داده است.
وی درباره تجارت آبزیان، گفت: افزایش صادرات آبزیان به کشورهای اوراسیا، اروپا و 
آمریکای جنوبی به میزان 181 هزار تن و ارزآوری بیش از 605 میلیون دلار، کاهش 
محســوس واردات آبزیان از 70 هزار تن سال 1399 به 12 هزار تن در سال 1401، 
صادرات 37 هزار تن میگو به ارزش 180 میلیون دلار در ســال 1401 )میگو دومین 
محصول صادراتی بخش کشاورزی در هشت ماهه سال 1402 به ارزش 28 میلیون 
دلار (، صادرات 14 تن خاویار و بدل خاویار به ارزش حدود چهار میلیون دلار در سال 
1401 و افزایش ضریب نفوذ دانش در فعالیت های شیلاتی از دیگر اقدامات در بحث 

تجارت آبزیان است.
حســینی درباره نیروی انسانی این سازمان افزود: بر اساس ارزیابی سازمان اداری و 
استخدامی کشور، در سال 1401 سازمان شیلات ایران در اثربخشی ارتقای شاخص 
بهره وری با 85 درصد، رتبه نخست در بین همه دستگاه های اجرایی کشور در سال 

1401 را کسب کرده است.
رییس سازمان شیلات ایران اظهارداشت: بازطراحی و ساخت قفس های غوطه ور 
پرورش ماهی در دریا )TLC( توسط دانشگاه امام حسین )ع(، تولید 320 تن خمیر 
ریز جلبک اسپیرولینا ، ساماندهی صدور مجوزهای تولید آبزیان و ساماندهی صدور 
تمامی مجوزهای شــیلاتی اعم از صید و صیادی، آبزی پروری و بازار در درگاه ملی 
صدور مجوزهای الکترونیک از دیگر اقدامات سازمان شیلات در دولت سیزدهم است.

وزیر کار: در کاهش حوادث ناشی از کار مسئولیت داریم معاون وزیر جهاد کشاورزی خبر داد:

ایجاد خانه های بهداشت در جوار کارگاه ها افزایش تولید 11 هزار تنی آبزیان با افتتاح طرح های دهه فجر

 ماجرای مسدود شدن حساب 
400 طلافروش چه بود؟

وزیر امــور اقتصادی و دارایــی به ماجرای 
مسدودسازی حساب 400 فروشنده صنف 

طلا و جواهر ورود کرد.
احســان خاندوز وزیر امور اقتصــادی و دارایی در میز 
خدمت وزارت اقتصاد و سازمان های تابعه در مسجد امام 

خمینی بازار تهران حضور یافت.
وزیر اقتصاد در پاســخ به مطرح شــدن ابهاماتی در 
خصوص مسدود شدن حســاب 400 طلا فروش در 

روزهای گذشته گفت: این نکته ای که اشاره شد، محدود کردن ابزارهای کار کسبه و فعالان 
اقتصادی به شمار می رود که درست نیست، این گونه اقدامات محدودکننده، باید آخرین مرحله ای 

باشد که پس از هشدارها اعمال شود.
وزیر اقتصاد افزود: درباره 400 حســابی که گفته شد، مســدود شده اند، هر چند موضوع در 
زیرمجموعه وزارت اقتصاد نیســت، اما به عنوان تسهیل گر ارتباط دولت با بخش خصوصی، 
فهرست این 400 حساب را )در روز سه شنبه هفته جاری( به دفتر بنده در وزارت اقتصاد ارسال 

کنند تا روز چهارشنبه آن را به نهاد نظارتی منتقل می کنیم.
نماینده اتحادیه چرم در این نشست، مشکلات صنف خود در بخش های مختلف را مطرح و 
خواستار آن شد که قوانین مزاحم کسب و کار اصلاح شود. وی همچنین خواستار آن شد که 

تقویت بخش خصوصی که مورد تاکید رهبر معظم انقلاب است، مورد توجه قرار گیرد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی در پاسخ به درخواست این فعال اقتصادی، گفت: چندمین بار است 
که خدمت فعالان اقتصادی و اهالی بازار رسیده و تلاش می کنیم در حد توان خود، مشکلات 

را رفع کنیم.
او افزود: مشکلی که مطرح شد به دلیل اینکه مشکل قانونی است، نکته درستی است. اگر دولت 
می توانست، آن قانون را تغییر می داد. ما پیشنهاد اصلاحی را تهیه کردیم که به تصویب هیأت 
وزیران رسید و در مجلس اعلام وصول شد. امیدواریم تغییر این بخش قانون مالیاتی در مجلس 
نه فقط برای یک صنف بلکه برای تمام اصنافی که از این جنبه، دچار مشکل هستند، مفید باشد.
بذرافشان، رئیس اتحادیه طلا و جواهر نیز در این نشست گفت: صنعت طلا جزو صنایعی است 

که به دلیل نحوه اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده در سال های گذشته تضعیف شده است.
او افزود: مشکلات زیادی در حوزه مالیات در این بخش از جمله ضریب مالیاتی وجود دارد که 
باعث شده معاملات فعالان این صنف تحت شعاع قرار گرفته و حساب های آن ها مسدود شود.

بذرافشــان اظهار کرد: 400 حساب فعالان این صنف مسدود شده و صاحبان آن ها به دلیل 
افزایش قیمت طلا تا چهار میلیارد تومان نیز زیان دیده اند.

وزیر اقتصاد در پاسخ به او گفت: این نکته ای که اشاره شد، محدود کردن ابزارهای کار کسبه 
و فعالان اقتصادی به شمار می رود که درست نیست، این گونه اقدامات محدودکننده، باید آخرین 

مرحله ای باشد که پس از هشدارها اعمال شود.
او افزود: درباره 400 حسابی که گفته شد، مسدود شده اند، هر چند در زیرمجموعه وزارت اقتصاد 
نیست، اما به عنوان تسهیلگر ارتباط دولت با بخش خصوصی، فهرست این 400 حساب را فردا 
)روز سه شنبه( به دفتر ما در وزارت اقتصاد ارسال کنند تا روز چهارشنبه آن را به نهاد نظارتی منتقل 
می کنیم. درباره آن تعدادی که به هر دلیل و اتهام حسابشان مسدود شده، دستگاه نظارتی تعیین 

تکلیف کند تا گره از کار آن ها باز شود.
ســیدی از فعالان اقتصادی بازار نیز در بخش دیگری از این نشست گفت: 40 تولیدکننده 
هستیم، اما از سال 1398 برای ما مالیات بر ارزش افزوده در نظر گرفته اند که نباید شامل حال 

ما شود.
وزیر اقتصاد در پاســخ به این فعال اقتصادی گفت: در مواردی که مالیات، قطعی شده ما از 

ظرفیت ماده 251 مکرر استفاده می کنیم.
عباس زاده از اتحادیه کشباف نیز در این نشست، مشکلات صنف خود در حوزه اصلاح ضرایب 
مالیاتی را مطرح کرد و خواستار آن شد که اختیارات لازم به مدیران و مودیان برای همراهی با 

فعالان اقتصادی واگذار شود.
وزیر اقتصاد گفت: در پایان بهمن ماه تمام جرایم 169 بخشوده می شود.

او تصریح کرد: ابزارهای کســب فعالان اقتصادی را نباید محدود کرد. فهرست حساب های 
مسدودی اصناف را تا روز سه شنبه به دست ما برسانند تا از طریق نهادهای نظارتی به آن ها 
رسیدگی کنیم تا همه مواردی که حساب ها بدون دلیل موجه و عذر بسته شده است به سرعت 
باز کنند و در مورد سایر موارد، افراد باید مستندات خود را ارائه کنند تا مشکل رفع شود. اما اگر 

مستنداتی وجود نداشته باشد نمی توان با حدس و گمان با آن ها برخورد کرد.
نماینده اتحادیه کفش در این نشست گفت: درخواست ما این است که در حوزه مالیات، ضریب 
کاهش اعمال شود و در حوزه ثبت سفارش و مالیات بر ارزش افزوده با کارشناسان و نمایندگان 

اصناف مشورت شود.
وزیر اقتصاد گفت: در حوزه ثبت سفارش کالاها ایرادی در یکی برنامه های آئین نامه مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز وجود داشت که فعالان اقتصادی آن را منتقل کردند که در هیأت وزیران به آن 

رسیدگی و به تصویب رسید تا رفع شود.
او ادامه داد: درباره مصوبه هیأت وزیران در این باره اطلاع رسانی خواهد شد تا مشکلی وجود 

نداشته باشد.
وزیر اقتصاد در بخش دیگری از این نشست در پاسخ به درخواست یک فعال اقتصادی برای 
تسهیل صدور مجوز صندوق های قرض الحسنه ویژه اصناف گفت: حتماً با بانک مرکزی این 
موضوع را مطرح می کنیم، مجوزهای صندوق های قرض الحسنه اصناف، موضوع خاصی است 
که بانک مرکزی آن را تصویب کند تا این مشکل برای همه اصناف رفع شود. نامه نگاری لازم 

در این باره با بانک مرکزی انجام خواهد شد.

اینفوگراف

معاون آموزش و ترویج ســازمان تحقیقات آموزش و 
ترویج کشاورزی با اشاره به اینکه طرح الگوی کشت 
بیش از 70 درصد محقق شده است، گفت: در کشور 
کشاورزی ســنتی نداریم و همه به نوعی از تکنولوژی 

استفاده می کنند.
محمد مهدی قاسمی در نشست خبری که به مناسب گرامیداشت 
دهه فجر برگزار شد در پاسخ به میزان محقق شدن طرح الگوی کشت 
در کشور گفت: از سال گذشته طرح الگوی کشت ملی به تفکیک 
استان ها مشخص و ابلاغ شده است. علی رغم اینکه اعتبارات متناسب 
و مد نظــر وزارت جهاد هنوز تخصیص نیافته، اما این طرح تحقق 

بالایی داشته است و تحقق آن به بیش از 70 درصد رسیده است.
وی افزود: نقشه راهی برای اجرای الگوی کشت در کشور داریم و 

وزارت جهادکشاورزی نیز آن را پیگیری می کند.
معاون آموزش و ترویج سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی 

ادامه داد: در این طرح کاروان های آموزشی و ترویجی در نظر گرفته 
شده است. برای هر محصول اساسی نیز بسته های آموزشی و ترویجی 
وجود دارد که هم کارشناسان اجرایی آموزش های لازم را می بینند و 

هم آماده می شوند که کشاورزان را در مزرعه توانمند کنند.
وی تصریح کرد: برای مثلًا تمرکز کشت برنج در استان های گیلان 
و مازندارن و مقداری در گلستان است. در الگوی کشت به دنبال این 
هستیم در مناطقی که اقلیم خشک دارند و کم بارش هستند کشت 
برنج را محدود کنیم. البته مشخص شده که در سال های پر بارش 
نیز امکان کشت در برخی استان ها مانند خوزستان و در برخی مناطق 
امکان کشت وجود دارد.به گفته وی در بخش انتقال کشت فضای 

باز سبزی و صیفی به گلخانه ها نیازمند تسهیلات و اعتبار هستیم.
معاون آموزش و ترویج سازمان تحقیقات آموزش  و ترویج کشاورزی 
در بخش دیگری از صحبت هایش به افزایش میزان تولیدات از ابتدای 
انقلاب تاکنون اشاره کرد و گفت:در ابتدای انقلاب تولید محصولات 

کشاورزی 25 میلیون تن بوده که در حال حاضر به 125 میلیون تن 
رسیده این در حالیست که سطح زیر کشت 40 درصد افزایش یافته 
است به عبارت دیگر این افزایش تولید با ورود علم و دانش و نوآوری 

به مزرعه امکان پذیر شده است.
وی عنوان کرد: با مباحث تغییر اقلیم مواجه هســتیم و در بارش و 

پراکنش بارش نیز با چالش مواجهیم. میزان بارش طی50 سال اخیر 
کاهش و درجه حرارت افزایش یافته است و به همین دلیل ورود هرچه 

بیشتر دانش و فناوری بیش از پیش نیاز است.
قاسمی با اشــاره به اینکه کشاورزی ســنتی نداریم، گفت: همه 
کشاورزان به نحوی از تکنولوژی در سطوح مختلف استفاده می کنند، 

بنابراین کشاورزی ما سنتی نیست.
وی همچنیــن افزود: با بذور و ارقام معرفی شــده تا به کارگیری 
تجهیزات مختلف و مکانیزاســیون در ایجاد بستر کشت مناسب، 
اقدامات به زراعی، به باغی در این بخش تولیدات بیشتر را در بخش 
کشــاورزی رقم می زند. همچنین با توجه به روند تغییر اقلیم کلیه 

اقدامات بخش کشاورزی در راستای سازگاری با تغییر اقلیم است.
معاون آموزش و ترویج سازمان تحقیقات آموزش  و ترویج کشاورزی 
در پایان گفت:با بالغ بر 250 شرکت دانش بنیان همکاری داریم که 

نوآوری و فناوری های جدید را به کشاورزی ارائه می دهند.

کشاورزی سنتی نداریم
معاون آموزش سازمان تحقیقات و ترویج کشاورزی عنوان کرد

بر اســاس نامه اتاق بارگانی ایران، رویه جدید ادامه 
پروژه جداسازی کارت بازرگانی و کارت عضویت نهایی 

و عملیاتی شده است.
معاون کمیسیون ها، مجامع و شوراهای اتاق بازرگانی طی نامه ای به 
روسای اتاق های سراسر کشور، با اشاره به پروژه جداسازی کارت های 
بازرگانی و عضویت اتاق های سراســر کشور که بعد از پیاده سازی 
در شــش اتاق پایلوت، به دلیل بروز مشکلات فنی و آیین نامه ای 
متوقف شد، گفته که از زمان توقف پروژه و بر اساس مصوبات هیئت 
رئیســه اتاق ایران و با توجه به شرح وظایف این معاونت به عنوان 
متولی در حوزه مباحث مرتبط با تمامــی خدمات بازرگانی )کارت 

بازرگانی، عضویت، گواهی مبداء(، جلســات با دستگاه های اجرایی 
و وزارتخانه های مرتبط برای رفع مشــکلات مذکــور برگزار و در 
نهایت با همراهی معاونت اســتان ها و تشکل ها و واحد فاوای اتاق 
 ایران رویه جدید و مناســب ادامه پروژه جداسازی نهایی و عملیاتی 

شده است.
بنابراین بر اســاس رویه جدید، هیچگونه توقــف کاری در روند 
درخواست کارت بازرگانی متقاضی ایجاد نشده و همچنین دریافت 
مجدد مدارک و اســناد از متقاضی نیز حذف شده است. همراستا با 
اجرای این پروژه نسبت به بررسی سامانه عضویت اتاق ایران که از 
سال 1396 تغییر محسوسی نداشت نیز اقدام و با حذف موارد زائد، 
کوتاه سازی و تسهیل فرآیندها نسبت به بهبود خدمات قابل ارائه به 

اتاق های استانی اقدام شده است.
در پایــان این نامه هم با توجه به موارد گفته شــده و همچنین 
پیاده ســازی و اســتقرار ســامانه آزمون اتاق ایران که بر اســاس 
مصوبات هیئت وزیران و هماهنگی های صورت گرفته با سازمان 
توســعه تجارت ایران عملیاتی شده اســت، ضمن اطلاع رسانی 
اقدامات صورت گرفته، معاونت یاد شــده بــرای دریافت نظرات 
 کارشناســی اصلاحی و پیشــنهادی اتاق اعــلام آمادگی کرده

 است.

رییس ســازمان هواپیمایی کشــوری گفت: اگر در 
خصوص فروش نفت موانعی وجود دارد اما در پروازهای 

بین المللی مانعی وجود ندارد.
رضا نخجوانی مدیرعامل شــرکت فرودگاه هــا و ناوبری هوایی 
ایــران دیروز )17 بهمن ماه( در آئین افتتاح و بهره برداری از 8 پروژه 
در فرودگاه بین المللی مهرآباد به ارزش بیش از 1500 میلیارد ریال، 
گفت: سالیان متولی افراد بســیاری در صنعت هوایی برای به ثمر 
نشاندن پروژه ای این حوزه حمل و نقل هوایی تلاش کردند تا امروز 

تلاش هایشان نتیجه داد.
معاون وزیر راه و شهرسازی در ادامه تاکید کرد: امروز با حضور وزیر 
راه و شهرسازی پروژه های مربوط به فرودگاه بین المللی مهرآباد به 
افتتاح خواهد رسید که سه پروژه از بین باقی روزه ها شاخص تر است؛ 
یک فقره پروژه مربوط به بخش فرودگاهی کشور است و که شامل 
نرم افزار آموزشی کنترلرهای مراقبت پرواز است که البته اولین سامانه 
نیســت اما این سامانه آخرین ورژن موجود است و دو سامانه دیگر 

مربوط به دو سامانه فضایی کشور است.
محمد محمدی بخش رئیس سازمان هواپیمایی کشور در ادامه این 
نشست با تاکید بر اینکه در خصوص فروش نفت موانعی وجود دارد، 
گفت: امروز به دلیل وجود شرایط سخت تحریم های ظالمانه علیه 

کشورمان در حوزه ارز، فروش نفت و تمام منابع مالی دارای موانعی 
هستیم و این موارد جزو تأثیر گذار ترین آثار در صنعت هوایی هستند؛ 

اما بدون کوچک ترین خللی رو به جلو قدم برمی داریم.
معاون وزیر راه و شهرســازی در ادامه تاکید کرد: در شــهریور و 
مهر ســال )1400( تمام دنیا اذعان داشتند که بخش هوایی ایران 
با مشکلاتی رو به رو خواهد شد اما هم اکنون در اوج عزت و اقتدار با 

گلم های بلند در حال حرکت هستند.
وی ادامه داد: بزرگ ترین مؤلفه های صنعت هوایی ایمنی و امنیت 
اســت و این دو مؤلفه به وضوح مشخص است؛ در تمام حوزه های 

صنعت هوایی بدون کوچک ترین وابستگی در حال فعالیت هستیم.
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